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§ 555 

 
Föregående protokoll 

 
Föregående mötes protokoll gås igenom och läggs till handlingarna. 
_____  
 
 

§  556 
 
Information från presidieöverläggningarna i Emmaboda 
  
Ingen information kan ges på grund av att ingen var på mötet i Emmaboda. 
_____ 

  
  

§  557 
 
Övriga frågor 
 
Solweig tar upp frågan om daglig verksamhet för dementa personer vilken 
hon tycker har fallerat. Hon noterar att det kommer besökare från särskilda 
boenden för att ha aktivitet på dagverksamhet för dementa och ifrågasätter 
om det är syftet med verksamheten. 
 
Britt svarar att det just i detta fall är en lösning som är bäst för den 
enskilde. 
 
En annan sak som Solweig tar upp är att personalen numera får betala för 
sin mat på dagverksamhet och det resulterar i att personalen tar med sig 
egen mat vilket kan bli fel i syftet med gemensam matlagning m.m. 
 
Marcus och Britt förklarar att det har med skatteförmåner att göra och rådet 
vill gärna att vi till nästa gång redovisar vilka regler det är som gäller vid 
skatteförmån i form av måltid. 
 
Rådet vill också att kommunens eller landstingets demenssjuksköterska 
kommer till ett möte med rådet. 
 
Monica tar upp frågan om aktiviteter på demensavdelningarna. Hon håller i 
högläsning på avdelningarna och har lagt märke till att det inte är så 
mycket övriga aktiviteter med de boende. Aktivitetssamordnaren får 
komma och beskriva sitt arbete vid något framtida möte med rådet. 
 
Monica tar också upp matfrågan. Hon jämför Hultsfreds och Högsby 
kommuns äldreomsorgsmat och konstaterar att det är mer variation i 
Hultsfred. Frågan om möjlighet att välja på två maträtter kom också upp. 
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Marcus informerar att det finns ett beslut sen en tid tillbaka på att det ska 
finnas två maträtter men verkställigheten ligger på is i och med 
ombyggnationen. 
 
Att maten behöver lite mer färg är alla överens om och pensionärsrådet vill 
gärna vara med på det utlovade matmötet som ska hållas någon gång i 
början av 2018. Britt informerade om att det finns så kallade 
matråd/boenderåd på våra boenden. 
 
Synpunkter på att det är svårt för gångtrafikanter att ta sig fram till 
hälsocentralen i och med byggnationen på Dr. Mobergers väg. 
Britt informerar om att frågan har varit uppe på gemensam styrgrupp, 
Emådalens trygga hem och kommunen och det ska bli någon form av 
avgränsad gångväg upp till hälsocentralen. 
 
En önskan om att ta del av flyttplan för verksamheterna inom vård och 
omsorg. Britt tar med sig den till nästa gång. 
 
Frågan om var landstinget ska bygga sin nya hälsocentral kom upp men det 
finns ännu inga beslut tagna om detta. 
 
Dagens möte avslutades med att besöka de lokaler på Dr. Mobergers väg 
som ska stå klara i månadsskiftet april/maj. 
_____ 
 
 
§ 558 
 
Nästa möte 
 
Nästa möte med kommunala pensionärsrådet hålls den 25/5 
 2018. 
_____ 


